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KLASA: 007-04/23-02/06 
URBROJ:2170-1-59-23-2 
Rijeka, 21. kolovoza 2023. 
                                                                 Priopćenje 
 
sa 31. (tridesete)  sjednice Školskog odbora, održane  21. kolovoza  2023. s početkom 
u 13,00 sati u prostorijama OŠ „Centar“ 
 
Predsjedavatelj: Vesna Majetić-Linić 
Sjednici su se odazvali:   Ana Kovačić , Jasna Malnar Lojk , Ana Bilen i Marinella Rac 
Ostali prisutni:  
- Tina Bošković Sertić, ravnateljica Škole 
- Vjeran Starčić, tajnik Škole, zapisničar 
 
Prije očitovanja na predloženi dnevni red i po točkama dnevnog reda  utvrđuje se da  
je  sjednici prisutan potreban broj članova (5/7 članova) za pravovaljano odlučivanje. 
 
 

DNEVNI RED 
 
1. Verifikacija Zapisnika sa prethodne sjednice Školskog odbora -     izvjestitelj     
    Predsjednica  ŠO 
2.  Prenamjena prostora PŠ Orehovica – Izvjestitelj Ravnateljica 
 
Predloženi dnevni red je dat na usvajanje. 
Zaključak:  
Predloženi dnevni red jednoglasno se usvaja. 
 

Točka 1. 
 
Zapisnik s 30. sjednice Školskog odbora dostavljen je članovima Školskog odbora u 
radnom materijalu uz poziv za sjednicu.  
Članovi ŠO nisu iznijeli primjedbe na Zapisnik.  
Svi članovi ŠO izjasnili su se da su suglasni sa Zapisnikom sa 30. sjednice ŠO.  
Zaključak:  
Zapisnik sa 30. sjednice Školskog odbora je usvojen jednoglasno – sa 5 glasova „za“. 
 

Točka 2. 
 
Ravnateljica je izvijestila nazočne kako je na sastanku održanom 17. kolovoza u Gradu 
Rijeci s dogradonačelnicom i privremenom pročelnicom odjela za odgoj i 
obrazovanje, kulturu, sport i mlade upoznata s planom Osnivača Osnovne škole 
„Centar“ da prostor u kojem se obavlja osnovnoškolski odgoj i obrazovanje PŠ 
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Orehovica (I.kat) prenamjeni u prostor u kojem bi se  obavljala djelatnost predškolskog 
odgoja i obrazovanja, jer je Grad Rijeka s obzirom na odgojno-obrazovne potrebe i broj 
djece predškolske dobi koji je ostao neupisan u dječje vrtiće, primoran pronaći nove 
kapacitete kako bi omogućio što većem broju predškolske djece mjesto u predškolskim 
ustanovama. 
 
Prema njihovim riječima, predsjednik vijeća Mjesnog odbora Orehovica dostavio je 
dopis Gradu kojim je podržana ta inicijativa. 
 
Rečeno je da prostor PŠ Pašac nije odgovarajući zbog neriješenih vlasničkih odnosa. 
Istaknuto je da bi do polovice listopada izvođač radova na prenamjeni prostora Barić 
gradnja trebao izvesti sve predviđene radove. 
Mi smo spremni surađivati s izvođačem i učenicima i njihovim roditeljima i što je 
moguće više olakšati im ovaj zahtjevni tranzicijski period. 
 
Grad Rijeke  prethodno je predložio da kombinirani razredni odjel učenika 3. i 4. 
razreda pohađa nastavu u matičnoj školi, međutim smatrali smo da to ne bi bilo 
dobro za same učenike zbog promjene sredine, prijevoza do matične škole i promjene 
učiteljica. 
Za organizaciju je mjerodavna Odluka o ustroju razrednih odjela koja je donesena 6. 
srpnja za šk. god. 2023./2024. i iznašli smo kompromisno rješenje za očuvanje 
radnih mjesta - da učenici kombiniranog 1. i 2.razreda pohađaju nastavu od 7,30 do 
12,00 a nakon toga učenici 3. i 4. razrednog odjela. Naknadno bi se u suradnji sa 
roditeljima tih učenika odlučilo da li će se ovaj raspored mijenjati na tjednoj bazi. 
 
U petak 18. kolovoza obaviještene su sve učiteljice koje obavljaju nastavu u područnoj 
školi, administrativno i tehničko osoblje i svi roditelji učenika pozvani su na sastanak 
u 17,00 h na koji su pozvani i prisutnost potvrdili Vlasta Linić, privremena pročelnica 
Upravnog odjela za odgoj i obrazovanje kulturu, sport i mlade , D.Kamenar u ime 
vijeća Mjesnog odbora Orehovica i S.Krpan, dogradonačelnica Grada Rijeke. 
 
Prisutni članovi Školskog odbora obaviješteni su o press konferenciji zakazanoj za 
23.kolovoz u 11,00 sati.  
 
Predsjednica ŠO smatra da bi o navedenoj problematici prenamjene prostora trebalo 
obavijestiti Ministarstvo znanosti i obrazovanja. 
 
Dnevni red je dovršen, o svim točkama predviđenim dnevnim redom je raspravljeno i 
o njima odlučeno.  
 
Predsjedavatelj zaključuje sjednicu u 14,00 sati. 


